
P R O T O K Ó Ł Nr 5/07 

 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej 

i Promocji odbytego w dniu 20 września 2007 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. Ocena i zaopiniowanie informacji z wykonania budżetu gminy Sieroszewice za pierwsze 

półrocze 2007 roku. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Sieroszewice. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

      Ad.1)  
 Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała przewodnicząca pani Krystyna Kois-Jaźwiec. 

 Powitała wszystkich członków Komisji, pana Wójta, panią Skarbnik. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 6 członków komisji, nieobecny był pan Marek Rosik. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad.2) 
 Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia Komisji. Zaproponowany porządek 

został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3) 

 Protokół z ostatniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  

 

Ad.4) 

Pan Wójt – przedstawił informację dotyczącą wykonania budżetu gminy Sieroszewice za 

pierwsze półrocze 2007 roku. Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Pan Dariusz Majewski – zapytał, czy w tej chwili są spłacone kredyty zaciągnięte m.in. na 

budowę szkoły w Strzyżewie? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że są spłacone. 

Pan Dariusz Majewski - zapytał, kiedy będzie koniec? 

Pan Wójt - wyjaśnił, że w 2010 roku. 

Pan Dariusz Majewski – zapytał, z, którego programu budowana będzie hala sportowa w 

Wielowsi? 

Pan Wójt - wyjaśnił, że z Regionalnego Funduszu Operacyjnego. "To jest jedyne źródło, z 

którego można uzyskać pieniądze na budowę hali sportowej. 

Pan Dariusz Majewski – zapytał, co będzie jak się okaże, że się nie załapiemy? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jest duża szansa, aby się załapać będziemy składać wnioski, jeśli nie to 



 2 

wybudujemy z własnych środków. "My nie kwestionujemy potrzeby budowy hali sportowej przy 

szkole w Wielowsi. Póki, co jest program i musimy go wykorzystać”. 

Pan Dariusz Majewski – poinformował, że mieszkańcy się niecierpliwią. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że mieszkańcy muszą zrozumieć, że trzeba czekać. Jeśli otrzymamy 

dofinansowanie to budowa przebiegnie szybko. 

Pan Dariusz Majewski – wyjaśnił, że nie wszyscy orientują się, że trzeba czekać. Na 

wcześniejszym zebraniu były terminy, że ruszymy z budową. 

Pan Wójt - "Jak pamiętam zawsze uzależniałem to od dofinansowania z Totalizatora bądź z 

funduszy europejskich". 

Pan Dariusz Majewski - wyjaśnił, że ludzie zapominają o tym a utkwił im konkretny termin i 

się nie cierpliwą. 

Pan Wójt - wyjaśnił, że nie spodziewaliśmy się takiego opóźnienia. 

 

Ad.5)  

Pan Wójt – poinformował, że rodzice z przedszkola w Westrzy występują z wnioskiem, aby 

zmniejszyć lub zlikwidować opłatę na dożywianie dzieci, bo ich wydatki wzrosły. Mają większe 

koszty wyżywienia z Cateringu. Wyjaśnił, że rodzice uważają, że są pokrzywdzeni. Za obiad 

muszą płacić o 100% więcej. Wyjaśnił, że wzrost nastąpił dla rodziców a nie dla gminy, bo my 

wtedy nie musimy opłacać kucharki. Zwrócił się do radnych, aby potraktowali to jako dyskusje 

nad tym problemem. Prawnicy są podzieleni, co do ulgi. Proszę zauważyć, że w projekcie, 

napisaliśmy, że przyczynimy się, że te wcześniejsze zwolnienie związane z dziećmi 

uczęszczającymi do przedszkola i dopisujemy jeszcze jedno zwolnienie, w którym posiłki będą 

dostarczane na zasadzie cateringu. Tutaj zdania są podzielone. Mamy opinię prawną pana 

Cyplińskiego, z opisu, który wcześniej stwierdził, że takie zwolnienie jest niedopuszczalne. Teraz 

trochę zmienił zdanie, że tak można by to wprowadzić. Nasz pani radca jeszcze ma dalsze 

wątpliwości, czy ta ulga, zwolnienie nie zostanie później przez nadzór Wojewody uchylona. 

Poinformował, że uchwała może zostać uchylona.  

Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała, które dzieci to dotyczy? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że dotyczy to przedszkola gdzie jest catering. Dotąd takich przypadków nie 

było i szukamy roszczeń dotyczących uchylenia uchwały, na razie nie udało się ustalić, czy nie 

zostanie to uchylone. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – wyjaśnił, że najbardziej skorzystają rodziny, które mają 2 czy 3 

dzieci w przedszkolu. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jest to jedna z niższych opłat stałych. 

Pani Teresa Lemiesz – zapytała, czy wystarcza to z opłat? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że nie wystarcza. Jest tylko na produkty. 

„Nie wiem, czy Wojewoda nie uchyli uchwały, jeśli uzna, że jest to niedopuszczalne." 

Pani Przewodnicząca Komisji – poinformowała, że jest to nierówne potraktowanie. 

Pani Teresa Lemiesz – wyjaśniła, że takie rozwiązanie przyczyni się do zwolnień ludzi z pracy.  

Pan Dariusz Majewski – „Trzeba się cieszyć, że rośnie liczba dzieci w przedszkolach”. 

Pan Wójt – powiedział, że można dokonać zmiany opłat. 

Pan Dariusz Majewski – wyjaśnił, że jeśli są wątpliwości to lepiej zaczekać z podjęciem 

uchwały w tej kwestii. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że radca prawny nie zaopiniowała tej uchwały z uwagi na to, że były różne 

opinie w tej sprawie. Poinformował, że catering dla gminy jest korzystny. 

Pan Arkadiusz Wojtczak - zapytał, czy nie byłoby jakieś "furtki", aby dofinansować samo 

wyżywienie dla tych dzieci? 
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Pan Wójt - wyjaśnił, że nie możemy wyżywiania dofinansować. 

Pan Arkadiusz Wojtczak - wyjaśnił, że z tą ulgą nie trafimy do tych, dla których byłaby 

najbardziej potrzebna. We Westrzy są takie przypadki gdzie jest nawet 3 dzieci to, co one 

skorzystają 25 zł zyskają tylko na tym a podwyżkę mają przy 3 dzieci 150 zł. 

Pani Teresa Lemiesz - zapytała, czy nie ma jeszcze funduszy do tych dzieci z PGR. 

Pan Wójt - wyjaśnił, że już nie ma. 

Pani Skarbnik – wyjaśniła, że można zwracać się do Opieki Społecznej. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że nie mamy opinii radcy, więc jest to tylko dyskusja nie przedstawiam 

ostatecznego projektu, ale warto o tym dyskutować. „Przy tej niskiej opłacie jest tylko ten 

problem to nie równe traktowanie, jednym gmina dofinansuje więcej innym mniej”. 

Zwrócił się do radnych, aby przesunąć to na następne posiedzenie sesji. 

Wyjaśnił, że gdyby były 4 godz. nie byłoby problemu z wyżywieniem. Teraz jest 8 godz. i trzeba 

dożywiać dzieci. Tam było tak, że nie było prawie wcale dzieci, prowadziłem rozmowy o 

zamknięciu przedszkola w Westrzy i dobrze, że do tego nie doszło. 

Pani Teresa Lemiesz - wyjaśniła, że teraz każdy jakoś dowozi dziecko do przedszkola, aby to 

dziecko było w tym przedszkolu. 

Pan Wójt - wyjaśnił, że jest różnica między dzieckiem chodzącym do przedszkola a takim, które 

nie chodzi. 

Pan Arkadiusz Wojtczak - poinformował, że słyszał o takim programie rządowym, żeby 

otwierać przedszkola i żłobki, bo brak jest ludzi do pracy, kobiety nie pracują, bo muszą 

zajmować się dziećmi, bo nie mają możliwości zostawienia dzieci w przedszkolach czy żłobkach. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że może być tylko 5 godz. i nie musi być dożywiania. Wyjaśnił, że decyzja 

należy do Komisji, czy uchwalać czy zaczekać. Ja proponowałbym zaczekać mam sprzeczne 

wyjaśnienia prawników. Wniosek wpłynął i musi być rozpatrzony. 

 

Ad.6) 

Pan Dariusz Majewski – poinformował, że był z radnym Anatolem Piaskowskim dwa dni temu 

w przedszkolu w Wielowsi. Pewne rzeczy musiałyby być tam zrobione. Dużo pieniędzy  zostało 

wykorzystanych  na remont. Konieczne byłoby założenie  wertikali  w oknach, bo słońce rano 

utrudnia prace dzieciom. Byliśmy o takiej porze i wiem jak tam wygląda. Pani dyrektor prosiła o 

zwiększenie wyposażeni przedszkola w stoliki i krzesła. Zapytał, czy są widoki na zrealizowanie 

tego? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że pani dyrektor wnioskowała, ale sama już coś zakupiła. Gmina musi  

zdobyć 5 tys. , należy z tym  zaczekać. 

Pan Dariusz Majewski – wyjaśnił, że krzesła mogą zaczekać, ale wertikale nie. Słońce bardzo 

przeszkadza dzieciom. „Powinno zostać coś z remontu dachu. Spodziewam się rozliczenia z tego 

remontu.” 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jak będzie rozliczenie to będzie można przeznaczyć jakiś pieniądze. 

Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała, czy coś wiadomo o przedszkolu w Latowicach? 

Pan Wójt – wyjaśnił, że jest pod znakiem zapytania, co do przeniesienia mieszkańców. 

Pani Przewodnicząca Komisji – „Pani dyrektor poinformowała, że w czasie wichury z dachu 

pospadały gąsiory i trzeba coś z tym zrobić. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że trzeba przeznaczyć jakieś środki na ten cel. 

Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała, co z kwestią rozbudowy przedszkola w Latowicach. 

Przypomniała, że Komisja określiła panu Wójtowi termin na rozeznanie w Latowicach , czy jest 

jakiś niezamieszkały   budynek i można byłoby przenieść lokatorów , którzy zamieszkują w 

Przedszkolu w Latowicach. 
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Ad.7)  

 Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia o godzinie 11
00

 zamknięto posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:                                                                                 Przewodnicząca Komisji 

 

………………………….. …………………………….. 

Ilona Graja                                                                                         Krystyna Kois- Jaźwiec 

  

  

 

 

 

Członkowie Komisji: 

1. Krystyna Kois- Jaźwiec………………… 

2. Majewski Dariusz………………………… 

3. Lemiesz Teresa   ………………………… 

4. Przybylak Henryk ……………………… 

5. Rosik Marek ……………………………… 

6. Kasprzak Jerzy …………………………… 

7. Wojtczak Arkadiusz ……………………… 

 


